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Styrelsemöte 2023-09-20 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Björn Larsson, Ulf Lindahl och Kicki Lindström 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Kicki Lindström valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 2023-08-23 gicks igenom. Anna Memmi har anmält intresse för att 
samordna Trivselgruppen. I övrigt ingen särskild notering från förra protokollet. 
 

5. Ekonomisk rapport 
LOK-stöd är inrapporterat för våren 2023, preliminärt 5.925 kr. Fakturor för HittaUt är utskickat till 
sponsorerna. LOK-stöd har inkommit. 
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Rapport från kartgruppen 
Bordlägges till nästa möte. 
 
Regler för avgifter/ersättningar vid tävlingar, resor, läger mm.  
Förslag till justerat dokument ”Regler för avgifter/ersättningar…” diskuterades. Frågan utreds 
vidare vid nästa möte. 
 
Hantering förrådsstölden.  
Förstärkt lås är på plats. Ersättning för stulet materiel är beställt. Göran sköter fortsatt kontakt 
med Länsförsäkringar.   
 
Inspirationshelg Sollefteå 6-7 oktober 
Sandra Sjölander och Johanna Selling blir representanter både för BIK skidor och HOK. HOK betalar 
avgift och resa för en person, BIK för den andra.  De båda är vidtalade för någon form av rapport till 
ledare och föräldrar bl.a. om Trygga idrottsmiljöer. 
 
Lägesrapport Hitta Ut 
HittaUt Härnösand 2023 är igång för fullt. Det mesta fungerar enligt plan. Inbjudan har kommit från 
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kommunen om möte angående platsvarumärke Härnösand. Ingen närvaro från HOK vid det mötet. 
 
Från SOFT inbjudan till ungdomstränarutbildning i Östersund 17 – 19 november.  
Anmälan senast 18 oktober. Frågan om ev. medverkan är utskickad till ungdomstränarna. 
 
Från SOFT: nya LOK-stödsregler från 1 juli 2023. 
Noterades som information, men diskuterades inte i detalj. 
 
Från SOFT: anvisningar med anledning av utbrottet av afrikansk svinpest.  
I huvudsak skärpning av regler för mathantering, så att allt matavfall omhändertas i sophantering. 
Inte ens minsta korvmacka får hamna i naturen. Även om vi inte har vildsvin i Ångermanland (ännu), 
bör detta uppmärksammas som påminnelse för dem som tävlar längre söderut, som till exempel 
25-manna och Dala-Dubbeln. Notis på hemsidan eller nyhetsbrev. 
 

7. Inkomna ärenden för behandling 
Tävlingsresor 
Delegerat ansvar för tävlingsresor typ 25-manna, 10-mila m.fl. Tas åter upp vid senare 
styrelsemöten. 
 
Samordning av aktiviteter på Vårdkasen 
Anmält ärende från Björn angående avstängning av vägen upp till Vårdkasen för backrace med bil. 
Förslag till skrivelse finns att lämna in gemensamt med Härnö Alpina, med begäran hos kommun 
och länsstyrelse att årligen ordna samråd för alla aktörer på Vårdkasen, för att undvika 
arrangemangskollisioner. 
 
Klubbstugan 
Fråga om utlåning/uthyrning av klubbstugan till medlem för kommersiellt ändamål.  
Gratis eller prissatt hyra diskuterades. Stuguthyrningspolicyn behöver i så fall uppdateras. Frågan 
diskuteras vidare vid kommande styrelsemöten, ev. även vid kommande årsmöte. 
 
Säsongsavslutning 
Information om säsongsavslutning på Simhallen lördag 18/11. Kl 16 – 17 klubbträff med 
prisutdelning, kl 17 – 19 simhallen + relaxen hyrd för HOK. Knytisfika. Diskusson kring vem som 
ansvarar för kaffe/saft/organisation/insläpp m.m. Kicki L samordnar kaffe/te/saft. Göran 
kontaktar ungdomskommittén för övrig organisation. 
 

8. Nyhetsbrev 
Diskussion kring Härnö Trail 30 sep. 
 
Info om säsongsavslutningen på Simhallen behöver ske. En blänkare ligger redan på hemsidan. 
 

9. Övriga frågor 
Utveckling av Vårdkasen 
Arbete pågår inom Härnösands kommun för att utveckla vårdkasområdet. Kommunen har ansökt 
om externa medel för detta, men inget är klart än. Björn är HOK´s kontaktperson i detta arbete. 
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10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Till nästa styrelsemöte tas ett utkast fram till ändring av regler för avgifter /ersättningar. 
 

11. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är onsdag 18 okt kl 18-20 i HOK-stugan. 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Björn Larsson   Göran Abel   Kicki Lindström 
sekreterare   ordförande    justerare 


